
Referat fra møte i lokalt arbeidsmiljøuvalg, LAMU ved 
Institutt for medisinske basalfag IMB 

 
Torsdag 05.09.13, kl. 13.00-14.30, rom 2240 (Avd for biokjemi). 

Tilstede fra arbeidstaker:  

Cathrine Flesche LAMU-medlem, IMBs ledende verneombud, 
verneombud i Avd for biostatistikk, Avd for atferdsfag 
og Administrasjonen 

Observatører:  

Stine Martinsen Vara verneombud i Avd for anatomi 

Sophia Salicath Verneombud i Avd for biokjemi 

Bjarne Authen Vara verneombud Mekanisk verksted 

Gunnar Hoel Eiendomsavdelingen (tidl. Teknisk avdeling) 

Ole Henrik Alstad Eiendomsavdelingen (tidl. Teknisk avdeling) 

 

Tilstede fra ledelsen: 

Eva Helene Mjelde Administrasjonssjef, LAMU-leder 

 

 

Forfall: 

Marian Berge Andersen Verneombud i Avd for fysiologi, LAMU-medlem 

Jan Gunnar Bjålie Instituttleder, LAMU-medlem 

Hans Robert Olausen Verneombud i Avd for ernæringsvitenskap 

Katja Elisabeth Isaksen Verneombud i Avd for komparativ medisin 

Daniel Barth Studentrepresentant 

 

Referent: Anne Skotte, HMS-koordinator, sekretær i LAMU 

 

1. Godkjenning av innkalling 

Ingen innsigelser.  

 

 

2. Godkjenning av referat fra møtet, 06.06.13 

Ingen innsigelser 

 

 

 

 

 



3. Informasjon fra Eiendomsavdelingen v/Ole Henrik Alstad og Gunnar Hoel 

 

o Inngang Vest - dagens hovedinngang er stengt pga ombygging. Arbeidet skal etter 

planen ferdigstilles om kort tid. 

 

o Det skal utføres rens av alle ventilasjonskanaler i Domus Medica. Prosjektet 

starter 23. oktober 2013 og forventes å være ferdig i mai 2014. 

 

o Det arbeides fortsatt for å kunne ta i bruk rom i tilbygget til ultrafysere. Det er 

et stort behov for flere rom til oppbevaring av ultrafrysere. 

 

 

4. Erfaringer ved brannalarmer 

Verneombud ønsker i større grad å få informasjon/ være involvert i oppfølgingen 

etter utløst brannalarm i Domus Medica.  Fram til i dag er det kun etasjeansvarlige 

som er involvert i evaluering, som ledes av områdeleder. Fra nå vil både verneombud 

og etasjeansvarlige involveres. 

 

 

5. Vannlekkasje ved kraftige regnskyll – aktuelle tiltak 

Kraftige regnskyll fører til at det tidvis regner inn i bygget.  Isolering, tetting og skifte 

av vinduer er lagt inn i EAs vedlikeholdsplan. Dette er imidlertid svært 

kostnadskrevende. 

 

 

6. Utfordringer knyttet til stenging av bygget om sommeren 

Stenging av bygget i 5 uker i sommer skapte store problemer for varelevering og 

andre personer som hadde behov for tilgang til bygget. EA mener stengingen burde 

vært planlagt bedre, ved at korrekt kontaktinformasjon var tilgjengelig. Universitetets 

hovedleverandører burde dessuten vært varslet i forkant. 

 

 

7. Status og oppdateringer for prosjekt lederstruktur v/Eva Mjelde 

Det er i august  gjennomført allmøter, tre alternative datoer, med tema 

lederstruktur. Det har vært stort engasjement og det har kommet inn viktige innspill. 

Det er opprettet et underprosjekt som skal se på grensene mellom avdelingene. 

Se mer info her:  

https://www.med.uio.no/imb/for-ansatte/arbeidsstotte/prosjekter/ny-

ledelsesstruktur/index.html 

 

 



8. Avviksmeldinger ved IMB v/Anne Skotte 

En avviksmelding ble gjennomgått og tiltak for å hindre gjentakelse ble diskutert. 

 

 

9. Støymåling gjennomført på Mekanisk verksted 

Støymålinger er gjennomført på mekanisk verksted. Noe oppfølging fra 

bedriftshelsetjenesten gjenstår. 

 

 

10. Arbeidstilsynet har varslet tilsyn ved IMB v/Eva Mjelde 

Tilsynet skal gjennomføres den 17. oktober. Melding og informasjon til 

forskningsgruppene ved IMB vil bli sendt ut i god tid før tilsynet. 

 

 

11. Eventuelt 

Ingen saker 

 

 

Oslo, 28.10.13 

Anne Skotte 

 


